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ثبت سفارش مجدد شورولت کوروت Z06 مدل 2023 نسل بعدی دوج چارجر با موتور شش سیلندر خطی سازگار است 

طرفداران شورولت کوروت Z06 خوشحال باشند 
چرا که این شرکت دوباره شروع به ثبت رزروها کرده 

است.
شورلت ســاخت Z06 را در کارخانه بولینگ گرین کنتاکی در 
اواخر سپتامبر آغاز کرد. اولین نسخه از خط تولید، نسخه هفتادمین 

سالگرد با بسته Z07 و رنگ بدنه کربنی متالیک بود. 
ریک هندریــک 3.6 میلیون دلار در حراج بارت-جکســون 
اسکاتســدیل در ژانویه 2022 بابت این خودرو پرداخت کرد. این 
پول به نفع موسســه خیریه اپریشن هوم فرانت بود. شورولت در 

سال 2022 سفارش های اولیه را برای این مدل ثبت کرد و سپس آن را بست.
قیمت شورولت Z06 مدل 2023 از 106 هزار و 395 دلار )پس از هزینه مقصد هزار و 395 دلار( شروع می شود. اگر نسخه کانورتیبل 
می خواهید، قیمت آن به 113 هزار و 895 دلار افزایش می یابد. مدل میان رده 2LZ به ترتیب 115 هزار و 595 دلار یا 122 هزار و 
595 دلار برای نسخه های هاردتاپ و دراپ تاپ است. رده بالای 3LZ قیمت 120 هزار و 245 دلار یا 127 هزار و 245 دلار بسته 

به استایل بدنه دارد.
همچنین گزینه های زیادی برای اضافه کردن وجود دارد. به عنوان مثال، بسته عملکردZ07 دارای قیمت 8 هزار و 995 دلار است و 

شامل ترمزهای کربن سرامیکی برمبو، تایرهای میشلین پایلوت کاپ 2R ZP و سیستم تعلیق FE7 است.
 فیبر کربن قابل مشاهده با قیمت 10 هزار و 495 دلار از مواد سبک وزن در قسمت جلو، راکرها، هواپیماهای غواصی و اسپویلر عقب 

استفاده می کند.

استلانتیس الکتریک در ســال 2021، چهار پلت 
فرم باتری الکتریکی را معرفی کرد: STLA اسمال، 

مدیوم، لارج و فریم.
این پلتفرم ها زیربنای طیف گســترده ای از محصولات آینده 
این مجموعه از برندهای متعدد آن خواهند بود و انتظار می رود
STLA لارج زیربنای نسل بعدی مدل های شارژر و چلنجر 

باشد.
دوج در ماه جولای تایید کرد که خودروهای نســل بعدی فقط 
الکتریکی خواهند بود. با این حال، انعطاف پذیری و مدولار بودن 

پلتفرم STLA لارج امکانات دیگری را فراهم می کند. طی یک بحث رسانه ای اخیر، تیم کونیسکیس، مدیرعامل دوج فاش کرد که 
این پلت فرم می تواند موتورهای بنزینی مانند هوریکان شش سیلندر خطی را در خود جای دهد.

کونیسکیس گفت که می توان کفپوش و باتری خودروی الکتریکی را برداشت و آن را با یک تونل محور محرک جایگزین کرد. دوج این 
پلتفرم را به عنوان یک »پلتفرم چندگانه« طراحی کرد که ظاهراً شامل موتورهای احتراق داخلی هم می شود.

در حال حاضر، دوج کانســپت به روز شده چارجر دیتونا SRTرا در نمایشگاه SEMA امسال عرضه می  کند. این کانسپت دارای 
چرخ  های 18 اینچی فیبر کربنی با لاستیک های 305 میلی  متری است که در اطراف آنها پیچیده شده  اند و نشان  های »مرحله 2« 

در داخل و خارج دارند.
این خودرو دارای شش خروجی مختلف برای مدل  های 400 ولتی است که از مدل پایه 455 اسب بخاری )340 کیلووات( تا 670 اسب 

بخار قدرت )500 کیلووات( را شامل می  شود. خودروهای 800 ولتی دارای سه خروجی اضافی با قدرت بیشتر خواهند بود.

تولید با کیفیت قطعات ایمنی و داخلی  سازی کامل ایربگ
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو در بازدید از شرکت تولیدکننده قطعات ایمنی 
خودرو، بر تولید با کیفیت و همچنین داخلی سازی واحد کنترل ایربگ در همکاری 

با دانش بنیان ها تاکید کرد. 
 مهدی خطیبی با بیان این که در گذشته وابستگی صنعت خودرو کشور به واردات تجهیزات ایمنی 
خودرو از جمله ایربگ و تحریم های اعمال شده سبب ایجاد چالش در خطوط تولید شده بود، گفت: 

در حال حاضر با همکاری شرکت های دانش بنیان بخش زیادی از مشکلات تامین رفع شده است. 
وی تصریح کرد: شرکت های تامین کننده مانند ایمن خودرو شرق باید برای داخلی سازی بخش های 
دیگری از ایربگ مانند واحد کنترل برنامه ریزی کنند تا در کوتاه ترین زمان ممکن موفق به خودکفایی کامل در این قطعه مهم و راهبردی 
شویم. خطیبی ضمن تاکید بر اجرای برنامه های توسعه ظرفیت های تولید در شرکت ایمن خودرو شرق، گفت: این شرکت باید در زمینه 

قطعات ایمنی محصولات جدید از جمله ری را و محصول پروژه TF21 آمادگی داشته باشد. 
وی با بیان این که توانمندی بالایی در بخش تحقیقات و مهندسی شرکت ایمن خودرو شرق وجود دارد، اظهار کرد: همکاری با شرکت های 
دانش بنیان نیز در مسیر توسعه این شرکت راهگشا بوده و این همکاری ها باید تعمیق یابد. مدیرعامل شرکت ایمن خودرو شرق )سهامی 
عام( نیز در این بازدید با بیان این که با اجرای برنامه های توسعه ای، نیازهای گروه صنعتی ایران خودرو در قطعات و تجهیزات ایمنی از جمله 
کیسه هوا  و کمربند ایمنی را تامین می کنیم، گفت: این شرکت به عنوان بزرگ ترین تولیدکننده این قطعات و تجهیزات، سهم قابل توجهی 
از نیاز ایران خودرو را تامین می کند. مسعود آهن فروش ادامه داد: در سالن های مختلف تولیدی و تجهیزات پیشرفته، تولید و مونتاژ کیسه 
هوا، کمربند ایمنی صندلی های جلو و عقب، رادیو پخش و مولتی مدیا، سنسور مانع عقب و سیستم کی لس توسط کارکنان ایمن خودرو 

شرق انجام می شود.
وی با تاکید بر این که زیرساخت لازم برای تولید محصولات ایمنی خودروهای جدید ایجاد شده، گفت: با  حمایت و اعتماد مدیرعامل گروه 
صنعتی ایران خودرو اقدامات لازم برای طراحی و تولید قطعات ایمنی خودروهای تارا و دنا پلاس دارای چهار ایربگ صورت گرفته و برای 
خودروهای ری را و پروژه TF21  نیز صورت خواهد گرفت.مدیرعامل شرکت ایمن خودرو شرق به نتایج عملکرد این مجموعه در حوزه 
فروش محصولات اشاره کرد و گفت: در نیمه نخست امسال، 1300 میلیارد تومان از محصولات تولیدی به فروش رسید که این میزان تا 

پایان سال به دو هزار 300 میلیارد تومان خواهد رسید.
وی با بیان این که داخلی سازی واحد کنترل ایربگ از تاکیدات و ماموریت محوله مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو به این مجموعه است 
که در کوتاه ترین زمان ممکن با ایجاد زیرساخت های لازم اجرا خواهد شد، گفت: در شرایط فعلی برای سرعت بخشی به تولید قطعات 
باکیفیت، تعامل با شرکت های دانش بنیان در این مجموعه در حال انجام است و همکاری خوبی با مراکز علمی و دانشگاهی شکل گرفته 
است.لازم به ذکر شرکت ایمن خودرو شرق در دو سایت در شهرهای مشهد و بینالود در زمینه تولید قطعات ایمنی مورد نیاز ایران خودرو 

فعالیت می کند و در این مجموعه 500 نفر نیروی انسانی به صورت مستقیم مشغول به کار هستند. 

عرضه مدل جدید خودروهای برقی هوندا در چین 
شرکت هوندا موتور ژاپن دومین مدل از خط خودروهای برقی جدید خود را که فقط در چین تولید می شود رونمایی 

کرد که بخش خودروهای الکتریکی در حال رشد سریع بزرگ ترین بازار خودروی جهان را هدف قرار می دهد. 
این خودروساز ژاپنی سال گذشته اعلام کرد که قصد دارد مدل های برقی را با نام تجاری جدید به نام سری e:N طی پنج سال آینده با 
شرکت خودروسازی چینی گاک و دانگ فِنگ موتور کورپوریشن عرضه کند. در ماه آوریل فروش اولین مدل را در چین آغاز کرد. توشیهیرو 
میبه، مدیرعامل هوندا در بیانیه ای گفت: هوندا در حال تبدیل شدن به یک برند الکتریکی در چین با مجموعه ای از محصولات منحصر به فرد 
و متنوع الکتریکی است که فقط هوندا می تواند ارائه دهد. چالش کلیدی پیش روی هوندا و همتایان اصلی ژاپنی اش، تویوتا موتور و نیسان 
موتور، رسیدن به رقبایی مانند تسلاست که در بخش خودروهای برقی پیشروی کرده اند.هوندا هدف خود را برای عرضه 30 مدل خودروی 
الکتریکی در سراسر جهان و تولید حدود دو میلیون خودروی برقی سالانه تا سال 2030 در اوایل سال جاری تعیین کرد. سال گذشته، این 
شرکت اعلام کرد که پس از سال 2030 فقط مدل های خودروهای برقی را در چین معرفی خواهد کرد. دو سرمایه گذاری آن قصد دارند 

کارخانه های مونتاژ جدید فقط برای خودروهای برقی بسازند که انتظار می رود تولید آن در سال 2024 آغاز شود.

فروش خودروهای برقی و هیبریدی اتحادیه اروپا رکورد زد
داده های انجمن خودروسازان اروپا اعلام کرد که خودروهای الکتریکی و هیبریدی 
۴۳ درصد از فروش خودروهای جدید در اتحادیه اروپا را در سه ماهه سوم به خود 

اختصاص داده اند. 
این انجمن گفت: خودروهای تمام الکتریکی، پلاگین هیبریدی و هیبریدی کمتر از 40 درصد از کل 
فروش را در مدت مشابه سال گذشته تشکیل دادند. بیش از یک خودرو از هر 10 خودروی فروخته شده 
یا 11.9 درصد، یک مدل کاملًا برقی و بدون آلایندگی بودند زیرا فروش چنین مدل هایی در مقایسه با 
سه ماهه سوم سال 2021 به میزان 22 درصد افزایش یافت.اتحادیه اروپا از ممنوعیت خودروهای جدید 
سوخت فسیلی از سال 2035 حمایت کرده است، بنابراین در نهایت همه خودروها باید مدل های بدون آلایندگی باشند.بر اساس گزارش رویترز، 
فروش خودروهای بنزینی 3.3 درصد کاهش یافت اما خودروهای بنزینی با 37.8 درصد از کل فروش، محبوب ترین خودروها در اتحادیه اروپا 

باقی ماندند. خودروهای دیزلی پس از افت 4.7 درصدی نسبت به سال قبل، 16.5 درصد از فروش را به خود اختصاص دادند.

سخنگوی کمیســیون صنایع و معادن 
مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: مجلس 
در خصوص نوع خودروهای وارداتی هیچ 
انحصاری قائل نشده است و انتظار می 
رود واردات خودرو متناســب با مطالبات 

مردم صورت گیرد. 
روح الله عباسپور با اشاره به گام مجلس در راستای 
واردات خودرو دربــاره روند اجرای قانون بیان کرد: 
مجلس قانون واردات خودرو را تصویب کرد که ساز 

و کار واردات خودرو نیز در این قانون دیده شده است 
و دولت وظیفه دارد واردات خودرو را انجام دهد و با 

افکار مردم در زمینه واردات خودرو بازی نکند.
سخنگوی کمیســیون صنایع مجلس در ادامه با 
بیان اینکه آئین نامه اجرایی نوشته شده برای واردات 
خودرو اشکالاتی دارد، اظهار کرد: رئیس مجلس سه 
ایراد را به این آیین نامه وارد دانست و در نامه ای به 
دولت ابلاغ کرد. ما انتظار داریم وزارت صمت هرچه 
سریع تر اشکالات را برطرف کرده و به سرعت برای 

واردات خودرو اقدام کند. نماینده مردم بوئین زهرا در 
مجلس، تصریح کرد: ایجاد محدودیت و انحصار در 
واردات خودرو نظر مجلس نیست. قطعا اگر بنا باشد 
در واردات نیز انحصار ایجاد شود قطعا مجلس ورود 
خواهد کرد و از قانون خود دفاع می کند، از ســوی 
دیگر در خصوص نوع خودروهای وارداتی نیز مجلس 
در قانون قائل به واردات خودرو از کشورهای خاصی 
نشده و واردات خودرو باید متناسب با مطالبات مردم 

صورت گیرد.

سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن:

مجلس مخالف انحصار واردات خودرو است

رئیس انجمن همگن قطعه سازان گفت: هر زمان وزیر 
صمت به مجلس رفته، برای موضوع خودرو بوده است، 
پیشنهاد من همیشه به وزرای صمت این بوده که خودرو 

را رها کنند. 
صاحبنظران و فعالان صنعت خودرو در دومین نشست هم اندیشی 
بــا حضور وزیر اقتصاد بر لزوم کاهش تصدی گری دولت، تمرکز بر 
رگولاتوری و تنظیم گری و حذف قیمت گذاری دستوری تأکید کردند 
و واگذاری ســهام دولت را اولویت اصلی ندانستند. دومین نشست 
هم اندیشی صاحبنظران دانشگاهی و فعالان صنعت خودرو با وزیر امور 
اقتصادی و دارایی با موضوع واگذاری دو شرکت بزرگ خودروسازی 

ایران خودرو و سایپا در دانشگاه صنعتی شریف برگزار شد.
آقای منوچهر منطقی، معــاون وزارت صمت گفت: تاکنون برای 
عرضه، ســازمان خصوصی سازی رأسا اقدام می کرد، اما برای اندک 
موارد نادر است که دو مجموعه بزرگ کنار هم نشسته اند و تصمیم 
گرفتند که واگذاری سهام نباید فقط منفعت اقتصادی داشته باشد بلکه 
بهره وری و کارایی وضع موجود نیز باید مدنظر باشد و باید وضع موجود 
کنونی را بهتر کرد و به سمت نوآوری رفت. در صنعت خودرو موضوع 
زنجیره ارزش بسیار مهم است که در این زمینه باید به سمت حداکثر 
شدن زنجیره ارزش برویم.باید این تصمیمات به بحث گذاشته شود؛ به 
همین منظور برای رفتن به سمت ارزش افزوده، باید موضوعات مطرح 

شده در دو سه سال گذشته را گردآوری و مطرح کنیم.
او گفت: نمایشگاهی با عنوان تحول صنعت خودرو در شهریور امسال 
برگزار شد که مفاهیم گردآوری شده در جزواتی در معرض دید همگان 
قرار گرفت. ما در مرحله گذار هستیم، در بحث واگذاری باید بر مبنای 

همین گذار حرکت کنیم. ما نباید صرفاً وارد کننده باشیم و باید طراحی 
محصول داشته باشیم و این موضوع باید بسیار پررنگ شود؛ البته این 
گذار در حوزه خودرو انجام شده و در زمینه فناوری برقی و طراحی و ... 

اقدامات خوبی در صنعت خودرو کشورمان انجام شده است.
او مــی گوید: ما قوانین ضدانحصار هم داریــم و این قوانین باید 
تنقیح و گردآوری شوند. با توجه به ساماندهی قانون خودرو، اگر دکتر 
خاندوزی کمک کنند تا هیأت دولت از ماده 127 استفاده کند و موضوع 
ساماندهی قانون خودرو را تدوین کند که در این مورد هم همچنین باید 

نظرات ذینفعان اخذ و در کارگروه مورد نظر مصوب شود.
امیرحسن کاکایی، عضو هیات علمی دانشگاه علم و صنعت نیز در 
این نشست با تأکید بر ضرورت تقویت بدنه دولت برای تصمیم گیری 
گفت: باید زنجیره ارزش را به صورت کامل ببینیم و باید حق داشته 
باشــیم که از خارج هم واردات داشته باشــیم؛ متأسفانه در برخی 
برنامه های دولت تناقض وجود دارد. باید سهامداری دولت در همین 
وضعیت بماند؛ تاریخ نشان می دهد که زمانی صنایع پیشرفت کرده اند 

که برنامه مدون داشته باشند.
او با بیان اینکه نظام تنظیم گری از خصوصی سازی مهم تر است، 
گفت: باید مشخص شود ما از این خصوصی سازی چه می خواهیم؛ 
به طور مثال برای به صرفه شدن واردات میخواهیم تعرفه را پایین 
بیاوریم، اما مشــخص نمی کنیم که این تعرفه با دلار آزاد محاسبه 
میشود یا با دلار 4200 تومانی؟ همچنین دولت باید در برخی از موارد 
تعهد بدهد. بخش خصوصی هم به دنبال منافع است و مهم این است 
که مشخص شود سهم دولت به چه شکلی طراحی شود که برخی 

موارد مانند تعرفه واردات و ... مغفول نماند.
این استاد دانشگاه گقت: نباید اجازه دهیم که دولت در سرمایه گذاری ها 
دخالت کند؛ همچنین نظام ها و موانع غیرتعرفه ای که وجود دارند باید 
کنار گذاشته شوند و همزمان باید به تعرفه های زنجیره تأمین هم توجه 
کنیم. در کنار آن ضمانت های کلان مانند نرخ مالیات، نرخ بهره و ... 

باید در توازن باشند.
مسعود طالبیان عضو هیات علمی دانشگاه شریف نیز در ادامه ابن 
نشست توضیح داد: باید دید هدف از واگذاری چیست؟ ممکن است 
یک هدف این باشــد که دولت ســهام خودش را واگذار کند و پول 
دستش بیاید، همچنین ممکن است که برداشت شود که اگر دولت 
سهام را واگذار کند، کیفیت مدیریت و حکمرانی شرکت ها بهبود خواهد 

یافت و هرکدام از این اهداف با نتایج متفاوتی می رسند.
او می گوید: اهلیت سنجی یکی از موارد مهمی است که در واگذاری 
باید به آن توجه شود، اینکه سهام با چه قیمت و نرخی واگذار شوند نیز 
مهم است و اینکه چگونه ارزش گذاری شرکت ها محاسبه می شوند؟ 
بنابراین دولت باید هدفش را مشخص کند؛ چراکه اگر هدف دقیقا 
مشخص نباشد، خیلی از مشکلات واگذاری حل نخواهند شد. نقطه 
فشار باید موضوع نظارت و رگولاتوری باشد و نه واگذاری سهام. اصل 

داستان موضوع سیاست گذاری در رگولاتوری دولت است.

نجفی منش رئیس انجمن همگن قطعه ســازان نیز یادآور شد: هر 
زمان وزیر صمت به مجلس رفته، برای موضوع خودرو بوده اســت، 
پیشنهاد من همیشه به وزرای صمت این بوده که خودرو را رها کند. 
همچنین ارز باید تک نرخی باشــد و بازار آن را تعیین کند. از سال 
گذشته 40 درصد تورم داشته ایم، اما نرخ ارز تغییر نکرده است.همچنین 
رگولاتوری باید دست دولت باشد و خودش درگیر نباشد چراکه تضاد 
منافع به وجود می آید. باید دولت رگولاتور باشد، اما اقتصاد باید دست 

بخش خصوصی باشد.
جمشید ایمانی کارشناس مالی صنعت خودرو نیز بیان کرد: متأسفانه 
دستورالعمل های شرکتی و قانون تجارت در اداره شرکت ها رعایت 
نشده است. عدد و رقم هایی که مطرح شده و همان ارقام موجود در 
صورت های مالی است که توسط بازرس قانونی تأیید شده و در سامانه 
کدال منتشر شده است، به این شکل است که در پایان سال 1400، 
حدود 64 هزار میلیارد تومان ایران خودرو زیان انباشته شناسایی کرده 

و شرکت سایپا نیز 56 هزار میلیارد تومان زیان انباشته داشته است.
وی یادآور شــد: کل دارایی های این شرکت ها با قیمت جایگزینی 
حتی قادر نیست که 70 درصد بدهی این دو شرکت را جبران کند. 
زیان های انباشته دو سه برابر سرمایه های ثبتی بعد از تجدید ارزیابی 
اســت و هر کدام از این دو شــرکت 40 هزار میلیارد تومان کسری 
سرمایه در گردش دارند. در مباحث مالی موضوعی داریم که شرکت ها 

دیگر قادر به ادامه فعالیت نخواهند بود.
او می گوید: دولت یا به طور مشــخص وزارت صمت باید ســند 
راهبردی را تنظیم کنند تا همه مباحث مانند بازرگانی؛ تعرفه، واردات، 
صادرات و ... را در آن ببینند و با استفاده از قانون بهبود محیط کسب 
و کار این اتفاق رخ دهد و تمام فعالان صنعت در تدوین این سند باید 

همکاری کنند چرا که در این قالب، تکلیف همه معلوم است.
ایمانی تشــریح کــرد: بهترین مدل واگذاری، برداشــته شــدن 
قیمت گذاری دستوری است. سهام تودلی نیز باید واگذار شود ضمن 
اینکه اکنون وقت خروج کامل دولت نیست. بهترین روش واگذاری 
برای سایپا، از طریق شرکت سرمایه گذاری سایپا است و برای این 

خودرو، سرمایه گذاری ایران خودرو و سرمایه گذاری سمند است.
آقای بیوک علیمرادلو مدیرعامل گروه بهمن نیز عنوان کرد: نخستین 
اصلی که وجود دارد، این اســت که تصدی گــری دولت در این دو 

شــرکت باید برداشته شود، سهام به بخش خصوصی واگذار شود و 
وزارت صمت نباید سهام را در سازمان گسترش نگه دارد و به وزارت 

اقتصاد بدهد چراکه این کار تضاد منافع ایجاد می کند.
او گفت: باید به این نکته توجه داشته باشید که قرار نیست صنعت 
خودرو همه مشــکلات جامعه را حل کند، سرمایه گذار به محض 
احساس خطر، از ســرمایه گذاری خود خارج می شود، ولی همه این 
مشــکلات با واگذاری صنعت خودرو به بخش خصوصی درست 

خواهد شد.
در ادامه نشســت میثم فرج اللهی عضو هیأت علمی دانشگاه علم 
و صنعت نیز توضیح داد: اکنون زمان مناسبی برای واگذاری سهام 
دولت نیست، اگر خود دولت سهامی داشته باشد، بد نیست و اگر این 
دو شــرکت خصوصی شوند، کاملا دولت در مقام مطالبه گری قرار 
خواهد گرفت. سهام چرخه ای باید واگذار شود، اما سهام دولت را نگاه 
دارید چرا که موجب می شود دولت نسبت به سهام خودش حداقل 

پاسخگو باشد.
ابراهیم سوزن چی عضو هیأت علمی دانشگاه شریف نیز بیان کرد: 
مسأله ما این نیست که ســهام این دو شرکت برای کیست، ما در 
صنعت خودرو بهره وری پایینی داریم، باید به تجربه دنیا نگاه کنیم؛ 
اینکه سهام برای کیست، در درجه دوم اهمیت قرار دارد و مساله مهم 
مدیریت است که باید حل شود، در مقابل مدیریت، موضوع مالکیت 
اهمیتی ندارد. کاری که دنیا کرده است، این است که به جای اینکه 
مالکیت را عوض کند، مدیریت را خصوصی کند، البته با این فرض که 
برنامه ریزی بلندمدتی داشته باشد. برای ایران خودرو و سایپا، نسخه های 
متفاوتی باید اتخاذ شود؛ اگر بتوانیم برای این موارد راهکاری ارائه کنیم، 

کار ها رو به جلو حرکت خواهند کرد.
حمید کشاورز مالک کروز نیز گفت: باید در برخی اصول تردید کنیم، 
دنیای امروز در صنعت خودرو، دنیای ادغام است، ایران خودرو و سایپا 
باید با یکدیگر ادغام شوند و شرکت های دیگر را نیز به ترکیب خود 
اضافه کنند تا بتوانند در دنیای امروز رقابت کنند، آزادسازی قیمت بدون 

تغییر مدیریت به تنهایی چاره ساز نیست.
وی اضافه کرد: سهام تودلی باید مطابق قانون از چرخه رای گیری 
خارج شود و دولت باید به اندازه سهم خودش دخالت کند و به دنبال 
گرداندن شرکت نباشد. فروش دولت هم جزو اولویت ها نیست، اما در 
سیاست گذاری ها، باید همه درگیر شوند، اعتقاد دارم که تحقیقات و 
رفتن به ســمت جلو، چیز هایی است که در تخصص دولت نیست، 
نظر ما در این مورد خاص، پیش از اینکه ســهام را واگذار کنیم، باید 
پایبندی به اصول حاکمیت شرکتی و عدم اشتها برای مدیریت دولت 
داشــته باشیم. در این نشست همچنین کارشناسان بر اشتباه بودن 
قیمت گذاری دستوری تأکید کردند و عنوان کردند که قیمت گذاری 
دستوری نمی گذارد تولیدکننده ها رشد کرده و پیشرفت کنند. همچنین 
قیمت گذاری دستوری به شدت موجب فساد خواهد شد و هدف همه 

باید احیای خودروسازی ایران باشد.

دولت باید خودرو را رها کند 
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خودروســازان  انجمن  دبیر 
ایران از عدم شــماره گذاری 

20 هزار کامیون خبر داد. 
احمد نعمت بخش با انتقاد از معطل 
ماندن شــماره گذاری کامیون ها به 
دلیل عدم اسقاط خودرو، گفت:چند 
سال پیش براساس رای دیوان عدالت 
اداری تعیین عمر مفید برای اسقاط 
خودرو از دستورالعمل اسقاط خودرو 
حذف شد که همین امر فضا را برای 

عدم  مراجعه به مراکز اسقاط خودرو فراهم و شرکت ها را با کمبود 
برگه اسقاط رو به رو کرد. 

دبیــر انجمن خودروســازان ایران  
افزود: در حال حاضر باید مسئولین 
تدبیر مناســبی را برای رفع ایرادات 
شماره گذاری کامیونت ها اتخاذ کنند 
چراکه عدم شماره گذاری کامیون ها 
به طور حتم اثرات منفی را بر افزایش 
قیمت کامیون و به دنبال آن افزایش 
کرایــه حمل کلیه کالاهــا خواهد 

گذاشت.  
احمد نعمت بخــش دبیر انجمن 
خودروســازان ایران اضافه کرد: هم اکنون 20 هزار کامیون با عدم 

شماره گذاری روبه رو هستند. 

 معاون وزیر نفت از رفع مشکل 
عرضه کارت سوخت در آینده 

نزدیک خبر داد. 
جلیــل ســالاری در خصوص دیر 
رسیدن کارت سوخت به مردم گفت: 
یک محموله 3 میلیونی خریداری شده 
که به زودی وارد می شود و هم زمان 
بخشــی هم در داخل کشور در حال 
تولید اســت تا مشکل کمبود کارت 

سوخت در آذر ماه بر طرف شود.
وی تصریح کرد: یکی از اقدامات خوبی که برای عرضه ســوخت 
انجام شده است بومی سازی ســاخت کارت خوان ها ی مربوط به 

جایگاه های سوخت است که در این 
زمینه با یک شرکت دانش بنیان قرار 
داد 5 تا 10 میلیونی بسته شده است 
و تعــدادی ازکارت خوان ها مراحل 
تست را هم در ماه گذشته پشت سر 
گذاشته اند و به زودی کارت خوان ها 
به تولید انبوه خواهد رسید. وی افزود: 
همین مجموعه دانش بنیان هم کار 
پشتیبانی و تعمیرات را انجام می دهد 
که اقدامی در راستای اشتغال زایی و 
اســتفاده از دانش بنیان ها است با پایان تست کارت خوان ها بزودی 

کارت خوان های معیوب در جایگاه های سوخت جایگزین می شود.

20 هزار کامیون معطل شماره گذاری  رفع مشکل عرضه کارت سوخت در آینده نزدیک


